

Mødetype	Motorsport Arbejdsgruppe
Dato & Tid	10. juni kl. 11.00 – 14.00
Sted	Ungdomsringen.
Referent	Konsulent Søren Elmkær

Deltagere	Niels, Steen, Peer, Jan, Benny, Tommy, Nels og Søren
Afbud	
Fraværende	

### 01. Godkendelse af referat

Sagsfremstilling:	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Godkendelse af referat.</li> </ul>
Hovedsynspunkt og beslutning:	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Godkendt</li> </ul>

### 02. Pokaler 2016

Sagsfremstilling:	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Morten og Charlotte har indhentet bud. Søren fremlægger det bedste bud</li> </ul>
Hovedsynspunkt og beslutning:	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Hvis det kan lade sig gøre må Ungdomsringen godt lave en rammeaftale med Rene fra 24sport for 2 år = 300 pokaler.</li> </ul>

### 03. Status på forsikringer for UR medlemmer

Sagsfremstilling:	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Søren fremlægger den endelige forsikring.</li> </ul>
Hovedsynspunkt og beslutning:	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Gennemgået af konsulenten.</li> <li>- Kan man ændre Robinson Challenge til Outdoor aktiviteter.</li> <li>- BMX mangler.</li> </ul>

### 04. Reglement

Sagsfremstilling:	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Gennemgang af rettelser (for at sikre at alle rettelser er med)</li> </ul>
-------------------	---

	<p>Hovedsynspunkt og beslutning:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Standard 125a. – Kan det stå mere klart.</li> <li>- Forslag til ændringer: <ul style="list-style-type: none"> <li>o Aldersbegrænsning fjernes i 85a</li> <li>o Hvad kan vi gøre ved meget små klasser i speedway? – der stiller kun 1 pers. Op...</li> <li>o Præciserer oprykningen på Sjælland</li> </ul> </li> <li>- Reglementet gennemgås på konferencen i efteråret.</li> </ul>

#### 05. Tilskud til DM-værtsskab

	<p>Sagsfremstilling:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Der er blevet besluttet at der fremover ydes et tilskud på 5000 kr. til DM værten til baneopretning og samaritter mod forevisning af kvitteringer.</li> </ul>
	<p>Hovedsynspunkt og beslutning:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Afholdelsesklubben, Gribskov ungdomsskole sender faktura til Søren Elmkær</li> </ul>

#### 06. DM

	<p>Sagsfremstilling:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Hvem afholder DM?</li> <li>- Samlet resultat fra DM kval?</li> <li>- Plan over hvilke personer der skal hjælpe til ved DM.</li> <li>- Sponsorer til DM. Hvor landede den henne?</li> <li>- Pokaler</li> </ul>
	<p>Hovedsynspunkt og beslutning:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Gribskov ungdomsskole</li> <li>- 17. – 18. september</li> <li>- Samlet resultat fra DM kval? <ul style="list-style-type: none"> <li>o Ligger på Mylaps.com under Championship.</li> </ul> </li> <li>- Plan over hvilke personer/officialliste der skal hjælpe til ved DM. <ul style="list-style-type: none"> <li>o Benny sender official liste til Søren når den foreligger.</li> <li>o Alle deltagende klubber stiller med 2 flagposter til DM – Dette orienteres det om i deltagerbrevet.</li> </ul> </li> <li>- Flagposterne skal under officials mødet briefes ordentligt, så de er i stand til at dømme efter reglementet under løbene.</li> <li>- Pokaler <ul style="list-style-type: none"> <li>o Benny bestiller pokaler ved 24Sport <ul style="list-style-type: none"> <li>▪ Kontaktoplysninger kan indhentes ved Søren.</li> </ul> </li> </ul> </li> <li>- Steen sender deltagerliste til Charlotte</li> </ul>

#### 07. Godkendelse af baner

	<p>Sagsfremstilling:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Godkendelse af baner             <ul style="list-style-type: none"> <li>o Betaling for godkendelse af baner.</li> </ul> </li> </ul>
	<p>Hovedsynspunkt og beslutning:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Skal banen være godkendt af motorcross arbejdsgruppen for at Ungdomsringens forsikring dækker kørsel på banen?</li> <li>- Ungdomsringen skal udfærdige et officielt stykke papir der viser, at banen er godkendt til de beskrevne aktiviteter forsikringen dækker.</li> <li>- Søren undersøger om der er afsat midler i motorcross gruppens budget til at afholde kørselsudgifter til kørsel når et arbejdsgruppemedlem køre ud og godkender en bane.</li> </ul>

#### 08. Medlemskab.

	<p>Sagsfremstilling:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>-</li> </ul>
	<p>Hovedsynspunkt og beslutning:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>-</li> </ul>

#### 09. Evt.

	<p>Sagsfremstilling:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Motorkonference sættes på som punkt. Dato, tid og sted. Ikke nødvendigvis med overnatning.</li> <li>- Hvad gør vi med efterfyld?</li> </ul>
	<p>Hovedsynspunkt og beslutning:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Motorkonference sættes på som punkt. Dato, tid og sted. Ikke nødvendigvis med overnatning.             <ul style="list-style-type: none"> <li>o Lørdag den 12. november fra kl. 10.00 – 16.00 inkl. rundstykker og varm middagsmad.                 <ul style="list-style-type: none"> <li>▪ Søren inviterer til konferencen. Konferencen er reglementetsændrende. Alle klubber kan sende reglementetsændringer ind til UR senest 14 dage før konferencen.</li> <li>▪ Konferencen offentliggøres også på hjemmesiden med mulighed for tilmelding.</li> </ul> </li> </ul> </li> <li>- Vi fylder op til bommens maks kapacitet.</li> </ul>

#### 10. Næste møde medio august.

	<p><b>Sagsfremstilling:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Dato: Fredag den 26. august</li><li>- Tid: kl. 10.00 – 13.00</li><li>- Sted: Ungdomsringen</li></ul>
	<p><b>Punkter til næste møde:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Rammesæt DM</li><li>- Bestemme indhold til konferencen</li></ul>